

OBITUARY

It is with deep regret that we acknowledge the death of Dr. Frank Richard Harper, beloved husband of Mrs. Alice Harper of Lethbridge, Alberta. Dr. Harper passed away in Lethbridge on July 9, 1991.

Born in Calgary, raised and educated in Lethbridge, the late Dr. Harper held a B.Sc. and M.Sc. in Agriculture from the University of Alberta. He continued his education at Iowa State University, Ames, Iowa, where he received his Ph.D. He was employed by Agriculture Canada, Research Station, Lethbridge, Alberta as a research scientist for thirty-five years and on his retirement was head of the Plant Pathology Section. During his career he published many papers relating to plant pathology in leading scientific journals and was well known and respected by agriculturalists for his research. He was a member of the American and Canadian Phytopathological Societies as well as the Plant Pathology Society of Alberta.

NOTICE NECROLOGIQUE

C'est avec grand regret que nous apprenons la mort du D^r Frank Richard Harper époux bien-aimé de M^{me} Alice Harper de Lethbridge en Alberta. Le D^r Harper est décédé à Lethbridge le 9 juillet 1991.

Né à Calgary, élevé et éduqué à Lethbridge, feu D^r Harper obtint son B.Sc. et sa maîtrise en agriculture de l'Université de l'Alberta. Il a continué son éducation à l'Université d'Iowa State, à Ames en Iowa où il a reçu son doctorat. Il fut engagé à Agriculture Canada à la station de recherches de Lethbridge en Alberta comme chercheur scientifique durant trente-cinq années et termina, avant sa retraite, comme chef de la section en pathologie végétale. Durant sa carrière il a publié plusieurs articles sur la pathologie végétale dans les principaux journaux scientifiques spécialisés et fut très connu et respecté par les agronomes pour ses recherches. Il était aussi membre du American and Canadian Phytopathological Societies aussi bien que du Plant Pathology Society de l'Alberta.